
Frederiksodde Skole 

Fredericia Kommune. 
 

 

 
Skolebestyrelsen 

 

Dagsorden til 

møde: 

Onsdag d. 11.marts 2015 kl. 17-19 i VRC. 

Mødeleder: 

 

Jan 

Referent: 

 

Anni 

Deltagere: 

 

Jan, Niklas, Carina, Benedicte, Bjarne, Gitte, Hella, 

Malene, Henrik, Jan M., Anni 

Fraværende: 

 

Tina. 

 

 

Nr. Dagsorden Bilag/ ind-

stillinger 

Referat 

1 Godkendelse af referat fra mødet 

d. 13/1 2015 

150113- Referat fra 

møde i skolebesty-

relsen d. 13.januar 

2015 

Godkendt. 

2 Orientering og drøftelse af nyt 

fritidstilbud. Oplæg v. Henrik 

 

 

 

 

 

 

 Henrik orienterede 

om det planlagte, 

kommende fritids-

tilbud på Frede-

riksodde. 

 

Der bør lægges eva-

luering ind i pro-

cesplanen. 

 

Tilføj modellen den 

mulighed, at alle 

elever i en periode 

kan have et indivi-

duelt tilrettelagt 

fritidstilbud i 

egen afdeling ud 

over 4. kl./ 6. 

klasse, indtil de 

kan være i klubtil-

buddet. 

 

Alle pædagoger le-

des af ledere fra 

Frederiksodde, men 

de skal koordinere 

aktiviteter med det 

eksterne tilbud, 

hvis de arbejder 

der. 

 

Problematik at ele-

ver i 4. kl. skal 

have fritidstilbud 



på Frederiksodde 

men må komme i ju-

niorklub på ekster-

ne tilbud, som de 

ikke kender fra 

hverdagen. 

 

Bestyrelsens pro-

ces: punktet tages 

op på maj- mødet, 

hvor indholdet er 

til debat. 

 

Overvej om ungdoms-

tilbuddet skal hol-

des isoleret eller 

skal tilknyttes 

distrikternes ung-

domsmiljøer. 

 

Der kan arbejdes på 

at etablere ”Hår på 

brystet” som en 

Frederiksodde- mo-

del. 

 

Der afholdes info-

møder for forældre 

i afdelingerne, 

laves folder, info 

på hjemmeside. 

Vi skal kunne argu-

mentere og forklare 

vores tilbud, så 

det opfattes at-

traktivt. 

 

 

3 Lejrskoleordning, herunder hvil-

ke klasser skal på lejrskole 

hvornår? 

Gamle ordning ses 

her: 140408- lejr-

skoleordning 

Den ny lejrskole-

ordning omfatter 1 

lejrskole i indsko-

lingen og 1 lejr-

skole i udskolin-

gen. Personale og 

ledelse afklarer 

hvem, der skal på 

lejr. 

 

Skolen skal agere 

pragmatisk ift. 

elever, som skifter 

klasse og derved 

kommer ”i klemme” i 

lejrskoleordningen. 

 

Forældrene opkræves 

72 kr. til forplej-

ning pr. døgn. 

 

4 Budget 2015 – ny udgave pga. 

elevtilgang. 

150224- Budget 2015 Til orientering. 
De øgede indtægter 

anvendes til ansæt-

telse af personale. 

5 Renovering af skolen.  

Gennemgang af ejendomscentrets 

forslag til renovering v. Jan 

 Renoveringen omfat-

ter nye akustiklof-

ter, ny belysning 

og pudsning af væg-



Møller. ge og maling af 

klasselokaler og 

gangarealer.Dette 

arbejde starter i 

april. Restbeløb 

reserveres til nye 

døre i Klyngen. 

6 Status på afdelingsrådene. 

Hvad er sket siden sidst? 

Er der ønsker til opgaver, som 

bestyrelsen skal tage sig af? 

 Afd.Indre Ringvej: 

2 møder afholdt i 

2015.Der er plan-

lægt 3 fælles ar-

rangementer for at 

fremme visionen om 

”Aktive forældre”. 

 

Afd. Ullerupdalvej: 

Fokus på at skabe 

fora, hvor forældre 

kan lære hinanden 

at kende. 2 møder 

er afholdt. Der er 

planlagt 2 arrange-

menter i foråret.  

 

7 Personalesituationen. 

Ansættelse af lærere og pædago-

ger – skolebestyrelsens delta-

gelse. 

 Skolebestyrelsen 

ønsker at deltage i 

ansættelsen.10. 

april ansættelses-

samtaler vedr. læ-

rere. 

 

8 Orientering om dødsfald i afd. 

C. 

 Orientering. 

Tilføjelse til 

sorgplanen, at Fre-

deriksodde skal 

huske at informere 

elevens distrikts-

skole. 

 

9 Møde i fællesrådet d. Formand 

for skolebestyrelsen samt de 2 

formænd f. afdelingsrådene del-

tager. 

  
Gitte og Niklas 

deltager. Kollide-

rer med arrangement 

i afdelingsrådet. 

Formøde for formænd 

- Jan melder dato 

ud. 

 

10 NYT fra medarbejderrepræsentan-

ter, ledelsen, andre? 

Ny folder. Fin folder!! 

Tillæg: Syge børn 

skal ikke sendes i 

skole!  

 

Nationale tests er 

foretaget i afd. A 

– de fleste elever 

har gennemført! 

Brobygning i 8.kl. 

er i gang i afd. A. 

 

 

11 EVT. Fotografering 

julen 2014. 

Ny fotografe-

ring. 

Aftalen om fotogra-

fering er, at der 

fotograferes hvert 

år. Der indgås af-

tale med et seriøst 



firma, idet foto-

graferingen i de-

cember var meget 

kritisabel. 

 

 

 

 

Underskrift: 

 

Næste møde 14. april. 


